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Protokół Nr 26/21 z dnia 24 lutego 2021 roku 

  

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta Grajewo tj.: Komisji Budżetu, 

Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Spraw Społecznych, odbytego w dniu 

24 lutego 2021 roku. Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Grajewskiej Izby 

Historycznej w Grajewie, ul. Wojska Polskiego 72A 

OBRADY transmitowane.  

Posiedzeniu przewodniczył – Pan Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Komisji 

Budżetu  Rady Miasta Grajewo.    

Godz. rozpoczęcia – 9.00 

Godz. zakończenia – 11.50 

Stan liczbowy członków Komisji – 18 radnych 

Obecnych – 17 radnych 

Nieobecna - Elżbieta Nietupska 

W posiedzeniu udział wzięli radni/członkowie trzech Komisji w składzie:  

1.Pan Babul Tomasz 

2. Pani Aneta Ewa Chrzanowska 

3.Pan Ciechanowicz Andrzej 

4.Pani Jagielska Henryka 

5.Pani Julia Klaudia Ksepko- Kurkowska 

6.Pan Niewiarowski Andrzej  

7.Pan Obrycki Paweł 

8.Pani Opara Anna 

9.Pan Piotr Paszkowski 

10.Pan Purwin Daniel 

11. Pan Purzeczko Krzysztof   

12.Pan Siejda Tomasz 

13.Pani Agnieszka Siwik- Karwowska 



14.Pan Skawski Arkadiusz Zbigniew 

15.Pani Stefańska Monika 

16.Pan Mariusz Wielgat 

17. Pan Paweł Filip Zalewski 

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./. 

Goście: / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./   

Ad 1 

/-Otwarcie posiedzenia/. 

Przewodniczący trzech stałych komisji :  

1/ Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Komisji Budżetu RM 

2/  Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

3/  Daniel Purwin–  Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  RM 

 spośród siebie wyłonili przewodniczącego obrad: 

Pana Andrzeja Niewiarowskiego– Przewodniczącą Komisji Budżetu RM  

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Dokonał otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie 

przybyłe osoby. Stwierdził, że na stan 18 radnych/członków trzech Komisji, 

aktualnie  w posiedzeniu bierze udział 16 radnych (na podstawie listy obecności), co 

stanowi o prawomocności obrad ( kworum).  

Ad 2 

/- Przedstawienie porządku obrad połączonych Komisji/. 

/ Zawiadomienie zawierające porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./ 

Zawiadomienie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie 

Komisji  - w wersji elektronicznej (tablety). 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Poprzez odczytanie przedstawił proponowany porządek obrad połączonych Komisji 

Rady Miasta:  

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 



3. Informacja na temat gospodarki odpadami na terenie miasta Grajewo w 2020 r. 

4. Informacja na temat działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji                         

w Grajewie w 2020 r. oraz plany na 2021 r. 

5. Informacja na temat działalności Centrum Integracji Społecznej w Grajewie                   

w 2020 r. oraz plany na 2021 r. 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) sposobu załatwienia petycji wniesionej do Rady Miasta;  

b) sposobu załatwienia wniosku złożonego przez mieszkańca miasta;  

c) uchwalenia statutu samorządowego zakładu budżetowego o nazwie Zakład 

Wodociągów i Kanalizacji w Grajewie; 

d) projektu zmian Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Miasta Grajewo; 

e) przyjęcia dokumentu „Założenia do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta Grajewo na lata 2021-2036”;  

f) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2021 r.;  

g) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2021-2036; 

h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo Powiatowi 

Grajewskiemu w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie 

działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Grajewie prowadzonego przez 

Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Społecznych na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych w Grajewie;  

i) w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo Powiatowi 

Grajewskiemu w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. Przebudowa drogi powiatowej nr 2630B ul. 

Elewatorskiej w Grajewie; 

j) w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo Powiatowi 

Grajewskiemu w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie 

zakupu videokolonoskopu diagnostycznego na potrzeby Pracowni Endoskopii 

Szpitala Ogólnego im. dr Witolda Ginela w Grajewie.  

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

8. Sprawy różne. 



9. Zamknięcie posiedzenia. 

Następnie zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek lub propozycję do 

zaproponowanego porządku obrad, a w związku z brakiem zgłoszeń stwierdził, że 

porządek obrad będzie realizowany  zgodnie z podaną Państwu radnym treścią.  

  Ad3.  

 Informacja na temat gospodarki odpadami na terenie miasta Grajewo                  

w 2020 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 4 do prot./ 

wnioskodawca: Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miasta Grajewo ( Plan pracy 

na 2021 r.)  

referują: Burmistrz, p. Dariusz Latarowski, Prezes Sp. BIOM p. Mirosław Bałakier, 

Prezes Sp.PUK , p. Mirosław Mielczarek, Naczelnik WGK UM , p. Bogdan 

Wojsławowicz 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad otworzył realizację punktu pt.: „Informacja 

na temat gospodarki odpadami na terenie miasta Grajewo w 2020 r.” 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Wprowadził w temat dot. gospodarki odpadami na terenie miasta Grajewo. 

Poinformował, że na dzień dzisiaj sytuacja dla miasta nie jest korzystna, ponieważ 

jest duża różnica pomiędzy dochodami z opłat za gospodarowanie, a jego kosztami 

– 489.995.75 zł. Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym po czym 

podkreślił, że do tematu należy podejść bardzo poważnie.  

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Podziękował burmistrzowi za przedstawienie informacji, po czym zwrócił się                           

z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? Do zabrania głosu 

zgłosił się radny p. Andrzej Ciechanowicz. 

Pan Andrzej Ciechanowicz- Członek Komisji  



Zwrócił uwagę, że przedłożona radnym  informacja jest szczegółowa, ale należy 

zauważyć, że czekają mieszkańców podwyżki opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. Następnie zwrócił uwagę, że  segregowanych odpadów jest 

stosunkowo mało w stosunku do odpadów zmieszanych. Powiedział, że już od kilku 

miesięcy temat wraca na posiedzenia komisji i sesji. Dodał, że informacja o sposobie 

segregowania była również zamieszczona w Gazecie Grajewskiej - nie przyniosło to 

jednak większych efektów. Z informacji dostarczonej radnym wynika, że stawka 

podstawowa zamiast 18 zł powinna wynosić 23 zł i są podawane sposoby na 

obniżenie opłaty, po czym je wymienił cytując zapisy zawarte w przytaczanej 

informacji. Dodał, że wśród wymienionych czynników, które mogłyby wpłynąć na 

zwiększenie dochodów, brakuje mu informacji dot. zwiększenia ilości 

segregowanych odpadów i za tym punktem powinna pójść akcja edukacyjno-

informacyjna, mająca na celu uświadomienie mieszkańcom konieczności segregacji. 

Powiedział, że należy apelować  do mieszkańców o prowadzenie segregacji 

odpadów. Następnie zapytał, czy ktoś kontroluje gospodarkę odpadami segregację 

odpadów biodegradowalnymi? 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Podziękował za ten głos, a następnie powiedział, że po to dzisiaj wywołuje tę 

dyskusję, by wszyscy byli świadomi trudnej sytuacji. Jakie rozwiązania trzeba podjąć 

oraz, co się stanie gdy żadnych działań nie podejmiemy. Burmistrz stwierdził 

również, że w czasie pandemii trudno jest dokonywać czynności kontrolnych 

gospodarowania odpadami biodegradowalnymi. Jeszcze raz podkreślił, że sytuacja                                

z gospodarką odpadami oraz segregacją wymaga wyjaśnienia i stąd te rozmowy. 

Zebranych zachęcił do dyskusji.  

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Sp. BIOMPan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Podziękował za zaproszenie na dzisiejsze posiedzenie, po czym przedstawił swoją 

prezentację dot. gospodarki odpadami:  

- przedstawił dane za ubiegły rok ( zmiana cen na „bramie” spowodowała, że nie 

powiększyliśmy straty, która była na poziomie ok. 5 mln. zł, a  wręcz ją obniżyliśmy 

o połowę do 2.5mln zł). Przedstawił przyczyny strat Spółki BIOM za rok 2020.  



Podkreślił, że ogólnopolskie zmiany w zakresie gospodarki odpadami oraz                            

w przepisach prawa to jest między innymi zniesienie regionalizacji  oraz 

wprowadzenie obowiązku segregacji, niekorzystnie wpłynęły na wynik finansowy, po 

czym szczegółowo omówił zaistniała sytuację. Przedstawił między innymi analizę tak 

zwanego strumienia odpadów trafiającego z naszego miasta na RIPOK. Kontynuując 

temat przedstawił i omówił problem i statystyki. Dodał, że zmienił się ilościowo i 

jakościowo strumień odpadów komunalnych dostarczanych do instalacji Spółki przez 

Gminy , w stosunku do planowanego. Nastąpił drastyczny spadek ilości odpadów 

zmieszanych przyjętych do zagospodarowania o ponad 20% w stosunku do 2019 

roku. Wzrosła natomiast ilość odpadów zbieranych selektywnie o ponad 50%- 

jednak ich wzrost wygenerował dodatkowe koszty. Ponadto,                            w 

związku ze zwiększoną ilością tzw. surowców wtórnych wytworzonych z odpadów na 

liniach sortowniczych w całym kraju , spadły ceny ich zakupu przez Recyklerów                 

o ponad połowę.  BIOM zanotował stratę po drugim kwartale 2020 roku                         

w wysokości niemal 5 milionów złotych. Przedstawił i omówił szczegółowe 

zestawienia w ujęciu statystycznym dot.: 

- gospodarki odpadami, pod względem segregowania, 

- obowiązujących opłat w poszczególnych gminach – wspólnikach Spółki BIOM, 

Przedstawiając plany na przyszłość powiedział, że na ten rok ceny są porównywalne 

do średnich cen z ubiegłego roku z zakładanym wzrostem 5-10%. Dodał, że przez 

najbliższe 3 lata Spółka BIOM przeżyje „gehennę” inwestycyjną związaną z budową 

11 PSZOK-ów, w tym M. PSZOK Koszarówka oraz rozbudową ZZO Koszarówka – 

modernizacja linii technologicznych i nowe instalacje: produkcja paliwa RDF, 

odzysku szkła, kompostowania na BIO-odpady. Ponadto, powstanie Zakład 

Recyklingu w Dolistowie Starym. Na realizację obu projektów BIOM Sp. z o.o. ma 

podpisane umowy na dofinansowanie ze środków Unii Europejskiej.  

Pani Henryka Jagielska -Zastępca Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych RM 

Zapytała prezesa Spółki BIOM, czy po uruchomieniu działalności produkcyjnej 

można liczyć na obniżkę stawek opłat pobieranych od mieszkańca za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi? 



Pan Mirosław Bałakier – Prezes Sp. BIOM 

Odpowiedział, że BIOM Sp. z o.o. jest spółką międzygminną która planuje przychody 

na podstawie kosztów. Wyjaśnił, że im więcej surowców sprzeda tym wyższe będą 

przychody a tym samym pomniejszy cenę.  Zapewnił, że corocznie koszt dla 

mieszkańca będzie ustalony na poziomie kosztów spółki pomniejszonych                

o przychody. Dodał, że realnie wszystkie te inwestycje będą miały wpływ na 

obniżenie ceny. Zapewnił, że wszystkie działania spółki ukierunkowane są na 

obniżenie kosztów, po czym posłużył się przykładami, np.: rekultywacja wysypiska w 

Knyszynie. Zapoznał ze stawkami opłat w innych samorządach. Temat obudował 

szerokim kontekstem merytorycznym.  

Pan Arkadiusz Zbigniew Skawski – Członek Komisji 

Bardzo pozytywnie ocenił pomysł związany z planowanym przetwarzaniem odpadów 

BIO na nawóz, po czym zapytał czy firmy które wytwarzają odpady 

biodegradowalne, np. PUK sp. z o.o. w Grajewie mogą same je przetwarzać we 

własnym zakresie, wykorzystując jako nawóz do stosowania na terenach zielonych? 

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Sp. BIOM 

Ad vocem odpowiedział, że mogą we własnym zakresie pod warunkiem, że będą 

mieć odpowiednie pozwolenie na przetwarzanie. Kontynuując poruszony wątek 

przedstawił procedurę związaną z uzyskaniem pozwolenia na przetwarzanie. 

Następnie poformował, że po przetworzeniu w nowej kompostowni powstały nawóz 

zostanie przekazany PUK Sp. z o.o.w Grajewie do dalszego wykorzystania za 

symboliczną złotówkę. Dodał, że dla tak małej ilości PUK-owi nie będzie opłacało się 

budować instalację.  

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji podziękował Panu prezesowi 

Balakierowi za przybycie i za złożenie informacji, po czym o zabranie głosu poprosił 

Pana Bogdana Wojsławowicza naczelnika WGK UM. 

Pan Bogdan Wojsławowicz- Naczelnik WGK UM 

Na początku swojej wypowiedzi odniósł się do pytań które zadał radny Andrzej 



Ciechanowicz, przedstawiając i omawiając sposoby na obniżenie kosztów: 

- stwierdził, ze pan radny słusznie zauważył, że oprócz tych trzech wymienionych                         

w informacji rozwiązań, które wpłynęłyby na zwiększenie dochodów jest również 

zwiększenie stawki opłaty pobieranej od mieszkańca za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

- zwiększenie ilości składanych przez mieszkańców deklaracji i ilości osób, które 

winny wnosić opłaty; obecnie liczba mieszkańców, od których naliczane są opłaty 

wynosi 15521, a na koniec roku liczba mieszkańców wynosiła 20.666 osób, 

- włączenie do systemu właścicieli nieruchomości niezamieszkałych ( wszystkich, 

którzy zadeklarują wolę uczestnictwa w systemie gminnym), pod warunkiem zmiany 

przepisów ustawy i podniesienia opłat za opróżnianie pojemników, 

Przedstawił szczegółowa informację dotyczącą kosztów i dochodów z opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok 2020 oraz 2021, przedstawiając 

szczegółowe wyliczenia.  

Wg podsumowania na dzień 31.01.2021 r.: 

 Należności z deklaracji : 3.418.919,60 zł 

Łączny dochód :3.373.868,44 zł  

Łączny koszt :3.863.864,19 zł 

Różnica między dochodami, a kosztami: - 489.995,75 zł 

Dane te wskazują, że aby zrównoważyć poniesione koszty z uzyskanymi 

dochodami, konieczne byłoby podniesienie w 2020 roku stawki opłaty o 5 zł. 

Wówczas stawka podstawowa zamiast 18 zł powinna wynosić 23 zł. Tak znaczny 

wzrost  i brak równowagi nastąpił na skutek bardzo dużego wzrostu od 1 września 

2020 roku opłat za przyjęcie odpadów w ZZO  w Koszarówce oraz wzrost od 1 lipca 

2020 roku  kosztów odbioru odpadów,a także zmniejszeniem dochodów z opłat 

uiszczanych przez właścicieli nieruchomości niezamieszkałych. Aby uniknąć 

podobnych sytuacji w 2021 roku konieczne jest zapewnienie większych dochodów       

z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Następnie przedstawił 

wyliczenia finansowe na 2021 rok: 



Łączny koszt : 4.570.000 zł ( w budżecie zapisano kwotę 4.183.121zł                                 

- prawdopodobnie wystąpi konieczność zwiększenie wydatków o około 387 tys. zł). 

Proponowana wysokość stawki opłaty za gospodarowanie odpadami, przy założeniu 

że zacznie obowiązywać od 01.05.2021 r. = 24+3 = 27 zł/mieszkańca.  

Poinformował, że dzisiejszą informację należy potraktować jako wprowadzenie do 

tematu i do dyskusji, gdyż projekty uchwał zostaną przedłożone na sesji marcowej      

i kwietniowej br. Temat obudował  szerokim kontekstem merytorycznym.  

Pan Grzegorz Kurzątkowski – Skarbnik Miasta  

Przedstawił skutki finansowe dla budżetu miasta z tytułu gospodarki odpadami 

komunalnymi. Poinformował, że w ubiegłym roku z  budżetu miasta została 

wydatkowana kwota ok. 500 tys. zł - jako różnica między dochodami, a kosztami, 

która mogla być przeznaczona na inwestycje.  Kontynuując temat powiedział, że 

ciągle trwają pracę nad wskaźnikiem z art. 242 i 243 na który w dużej mierze 

wpływają ceny za odpady. Stwierdził, że nie możemy dokładać do do systemu 

gospodarki odpadami komunalnymi kosztem innych dochodów bieżących, a tak się 

dzieje.  Stwierdził, że system musi się bilansować i dlatego uważa, że podwyżki są 

nieuniknione. Powiedział, że przy obecnych stawkach nie jesteśmy w stanie 

osiągnąć zakładanych dochodów na pokrycie kosztów z tytułu zagospodarowania 

odpadów komunalnych w 2021 roku w kwocie 4.570.000 zł, które jego zdaniem 

będą jeszcze wyższe. Zarekomendował podwyższenie stawek opłat za 

zagospodarowanie odpadów komunalnych w 2021 i przyjęcia wyliczeń 

zaprezentowanych przez naczelnika Bogdana Wojsławowicza.  

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Zebrał najistotniejsze wątki dyskusji dotyczące omawianego tematu oraz dokonał 

jego podsumowania. Stwierdził, że jeśli chcemy realizować inwestycje to 

gospodarka odpadami musi się bilansować, co można osiągnąć rożnymi sposobami. 

Zapewnił również, że pracownik urzędu miasta  przystąpi do kontroli 

gospodarowania odpadami biodegradowalnych, po wypracowaniu formuły kontroli w 

dobie reżimu sanitarnego. Powiedział, że w dniu dzisiejszym chciał przedstawić jak 

najwięcej informacji przez prezesa Bałakiera, naczelnika Wojsławowicza                                



i skarbnika Kurzątkowskiego. 

Pani Agnieszka Siwik-Karwowska – Członek Komisji  

Zwróciła uwagę, że różnica w ilości składanych deklaracji a ilością mieszkańców 

może wynikać z podjęcia nauki i pracy poza Grajewem. Uznała, że  temat ten należy 

zbadać i poddać weryfikacji.  

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Ad vocem odpowiedział, że nie mamy instrumentów prawnych do weryfikacji 

składanych deklaracji.  

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zarządził glosowanie imienne, 

ale przedtem sprawdził kworum( 16 radnych obecnych).  

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały informację na 

temat gospodarki odpadami na terenie miasta Grajewo w 2020 r.  

/ głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 2/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 5 do prot./ 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Poinformował radnych, że być może będzie potrzeba spotkania się w okresie 

międzysesyjnym w formule nieformalnej w celu ponownego przeanalizowania spraw 

związanych z gospodarką odpadami. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

  Ad4.  

Informacja na temat działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji                         

w Grajewie w 2020 r. oraz plany na 2021 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 



/ Sprawozdanie stanowi Zał. Nr 6 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta ( Plan pracy na 2021 r.) 

referują: Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Grajewie, pan Marek 

Duchnowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad otworzył realizację punktu pt.: „Informacja 

na temat działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji                         

w Grajewie w 2020 r. oraz plany na 2021 r.” 

Zwrócił uwagę, że materiał jest obszerny, a następnie zwrócił się z zapytaniem czy 

ktoś chciałby zabrać głos? O udzielenie głosu poprosił dyrektor MOSiR.  

Pan Marek Duchnowski – Dyrektor MOSiR  

Podziękował Burmistrzowi oraz Radzie Miasta za wyrażenie zgody na przesunięcie 

środków finansowych w budżecie, co pozwoliło na realizację szeregu zadań 

inwestycyjno-remontowych. Za realizację zadań podziękował również pracownikom 

MOSiR.  

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji, zamknął temat i zarządził 

głosowanie imienne.  

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały informację na 

temat działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji                           

w Grajewie w 2020 r. oraz plany na 2021 r.  

/ głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni - 2/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 7 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

  Ad5.  



Informacja na temat działalności Centrum Integracji Społecznej                          

w Grajewie  w 2020 r. oraz plany na 2021 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Sprawozdanie stanowi Zał. Nr 8 do prot./ 

wnioskodawca:   Rada Miasta Grajewo ( Plan pracy na 2021 r.) 

referują: Kierownik Centrum Integracji Społecznej w Grajewie, pani Izabela 

Katarzyna Randzio 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad otworzył realizację punktu pt.: „Informacja 

na temat działalności Centrum Integracji Społecznej w Grajewie  w 2020 

r. oraz plany na 2021 r.” 

Następnie zwrócił się z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos? Do zabrania głosu 

zgłosił się wiceprzewodniczący rady Wiesław Janusz Dembiński.  

Pan Wiesław Janusz Dembiński – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Podziękował kierownictwu oraz pracownikom CIS za aktywny udział w życiu miasta             

i realizację ważnych zadań na rzecz społeczności lokalnej.  

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji, zamknął temat i zarządził 

głosowanie imienne.  

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały zaopiniowały 

informację na temat działalności Centrum Integracji Społecznej                                  

w Grajewie w 2020 r. oraz plany na 2021 r.  

/ głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 2/. 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 9 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie ogłosił przerwę od godz. 10.55 do godz. 



11.05. Po wznowieniu obrad przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku 

posiedzenia.  

Ad6.  

 Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Poinformował, że aktualnie komisje będą procedowały projekty uchwał. Dodał, że 

zadaniem komisji jako wewnętrznego organu rady jest ich zaopiniowanie - zgodnie                             

z trybem regulaminowym. 

a) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sposobu załatwienia 

petycji wniesionej do Rady Miasta;  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 10  do prot./ 

/ Uchwała Nr 14/2021 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta w sprawie 

propozycji sposobu rozpatrzenia Petycji stanowi Zal. Nr 11 do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety). 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizacje punktu dot. zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

sposobu załatwienia petycji wniesionej do Rady Miasta.  

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził glosowanie imienne, ale 

przedtem sprawdził kworum( 15 radnych obecnych).  

 Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały w sprawie sposobu załatwienia petycji wniesionej do Rady 

Miasta - bez poprawek  

/ głosowanie:   15 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 3/. 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 12 do prot./ 



Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 

b) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sposobu załatwienia 

wniosku złożonego przez mieszkańca miasta;  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 13 do prot./ 

/ Uchwała Nr 15/2021 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta w sprawie 

propozycji sposobu załatwienia wniosku złożonego przez mieszkańca stanowi Zał. Nr 

14 do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety). 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizacje punktu dot. zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

sposobu załatwienia wniosku złożonego przez mieszkańca miasta;  

/ głosowanie:   15 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 3/. uchwały w sprawie  sposobu załatwienia wniosku 

złożonego przez mieszkańca miasta - bez poprawek. 

/ głosowanie:   14 -głosów-za,  0-przeciw,  1-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 3/. 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 15 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  



c) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu 

samorządowego zakładu budżetowego o nazwie Zakład Wodociągów                    

i Kanalizacji w Grajewie; 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 16  do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety). 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizacje punktu dot .zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia statutu samorządowego zakładu budżetowego o nazwie 

Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Grajewie. 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji, zamknął temat i zarządził 

głosowanie imienne. Przedtem sprawdził kworum ( 16 radnych). 

 Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały w sprawie  uchwalenia statutu samorządowego zakładu 

budżetowego  o nazwie Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Grajewie                     

- bez poprawek 

/ głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu - 0, 

nieobecni – 2/. 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 17 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

d) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu zmian 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Miasta Grajewo; 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 18 do prot./ 



Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety). 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizacje punktu dot .zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

projektu zmian Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Miasta Grajewo. 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji, zamknął temat i zarządził 

głosowanie imienne. 

 Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały w sprawie  projektu zmian Regulaminu dostarczania wody                         

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Grajewo - bez poprawek. 

/ głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu - 0, 

nieobecni – 2/. 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 19 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

e) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia dokumentu 

„Założenia do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Miasta Grajewo na lata 2021-2036”;  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 20 do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety). 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski 



Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizacje punktu dot .zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia dokumentu „Założenia do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta Grajewo na lata 2021-2036”. 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji, zamknął temat i zarządził 

głosowanie imienne. 

 Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia dokumentu „Założenia do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta 

Grajewo na lata 2021-2036”- bez poprawek.  

/ głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 2/. 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 21 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

f) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Grajewo na 2021 r.;  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 22 do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety). 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizację punktu dot. zaopiniowania projektu uchwały w sprawie      

zmian w budżecie miasta Grajewo na 2021 r.  

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos?  

Do zabrania głosu zgłosił się radny Andrzej Ciechanowicz. 



Pan Andrzej Ciechanowicz- Członek Komisji  

Zapytał o planowany wydatek 65 tys. zł na projekt budynku komunalnego                                 

i w nawiązaniu do tego, zapytał o:  

- stan zadłużenia wśród mieszkańców ostatnio oddanego do użytkowania budynku 

komunalnego; 

- stan techniczny tego budynku? 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Odpowiedział, że udzieli odpowiedzi po zasięgnięciu informacji od dyrektora ZADM. 

Pan Andrzej Ciechanowicz- Członek Komisji  

Kontynuując temat powiedział, że TBS Sp. z o.o. zamierza budować                                       

3-kondygnacyjny budynek z 36 mieszkaniami, po czym zadał pytanie, czy  nie 

byłoby zasadnym wybudowanie 5-kondygnacyjnego obiektu mieszkaniowego? 

Stwierdził, że każdy dodatkowy metr użytkowy pomniejsza koszty  budowy,                              

a konieczność wyposażenia budynku w windy nie nie wpłynie znacząco na koszty 

budowy. Stwierdził, że w jego ocenie budynek należałoby „ pociągnąć” do góry. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Odpowiedział, że TBS Sp. z o.o.  będzie ubiegało się o kredyt z Krajowego Zasobu 

Nieruchomości i jest szansa na rozpoczęcie tej inwestycji jeszcze w tym roku. 

Powiedział, że porozmawia z prezesem Spółki TBS na temat możliwości zwiększenia 

kondygnacji o dodatkowe piętra. Dodał, że najważniejszym partnerem w tym 

temacie będzie Bank Gospodarstwa Krajowego. Stwierdził, że to słuszna uwaga 

godna przemyślenia. Następnie powiedział, że jeśli chodzi o blok komunalny to plan 

zagospodarowania przestrzennego nie dopuszcza podwyższenia liczby kondygnacji. 

Dodał, że rozważał przystąpienie do zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego, ale procedura byłaby dość długa. Powiedział, że nie przewiduje 

rozpoczęcia realizacji jeszcze w tym roku, gdyż liczy na dofinansowanie ze środków 

zewnętrznych  nawet do 85%, ale na ten moment nie ma jeszcze przepisów 

wykonawczych, ale chcemy być gotowi z dokumentacją i wymaganymi 

pozwoleniami. Powiedział, że wg wstępnych analiz finansowych koszt wybudowania 



budynku TBS to ok. 8 mln zł, zaś komunalnego ok. 6 mln zł.   

Pan Krzysztof Purzeczko – Członek Komisji  

Zapytał, czy zapisana w projekcie uchwały kosztorysowa kwota 2.170 tys. zł na 

budowę ul. 11Listopada nie powinna być zaktualizowana do kwoty zapisanej                         

w umowie wynikającej z przetargu? 

Pan Grzegorz Kurzątkowski – Skarbnik Miasta  

Ad vocem odpowiedział, że będzie póki co ( 2-3 miesiące) do czasu analizy budżetu 

za rok 2020  przez Radę Miasta i na tej podstawie dokona się aktualizacji budżetu 

2021 roku. Dodał, że w stosownym czasie ( maj- czerwiec) będzie proponował 

przesunięcie  oszczędności na budowę ul. Geodetów. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Powiedział, że podtrzymuje swoje stanowisko o realizacji ul. Geodetów, po czym 

wypowiedź obudował szerokim kontekstem merytorycznym. Poinformował, ze to co 

się działo w przepisach odnośnie podatku od bocznic kolejowych ma negatywny 

wymiar finansowy dla budżetu miasta, ponieważ miesięcznie tracimy ok. 40 tys. zł, 

a łącznie ponad 2 mln zł. Kontynuując swoją wypowiedź zapewnił, że zadania które 

są budżetowane ( załącznik zadań inwestycyjnych) będą realizowane.  

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zamknął temat i zarządził 

głosowanie imienne.  

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2021 r. - bez 

poprawek. 

/ głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 2/. 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 23 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 



porządku obrad.  

g) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2021-2036. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 24  do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety). 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizacje punktu dot .zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2021-2036. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie imienne. 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta 

Grajewo na lata 2021-2036 - bez poprawek. 

/ głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 2/. 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 25 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

h) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej przez Miasto Grajewo Powiatowi Grajewskiemu                      

w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie 

działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Grajewie prowadzonego 

przez Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Społecznych na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych w Grajewie;  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 26  do prot./ 



Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety). 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizacje punktu dot .zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo Powiatowi 

Grajewskiemu w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Grajewie 

prowadzonego przez Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Społecznych 

na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Grajewie. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie imienne. 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo 

Powiatowi Grajewskiemu w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Grajewie 

prowadzonego przez Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Społecznych 

na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Grajewie - bez poprawek. 

/ głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 2/. 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 27 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

i) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej przez Miasto Grajewo Powiatowi Grajewskiemu w formie 

dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji zadania 



inwestycyjnego pn. Przebudowa drogi powiatowej nr 2630B                            

ul. Elewatorskiej w Grajewie. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr  28 do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety). 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizacje punktu dot. zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie imienne. 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo 

Powiatowi Grajewskiemu w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie realizacji zadania inwestycyjnego pn. Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2630B ul. Elewatorskiej w Grajewie - bez poprawek. 

/ głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 2/. 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 29 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

j) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej przez Miasto Grajewo Powiatowi Grajewskiemu                          

w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 

videokolonoskopu diagnostycznego na potrzeby Pracowni Endoskopii 

Szpitala Ogólnego im. dr Witolda Ginela w Grajewie.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 30 do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz   



z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej( na tablety). 

- inicjatywa uchwałodawcza:Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo, pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Otworzył realizacje punktu dot. zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos,                                

a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził glosowanie imienne. 

 Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo 

Powiatowi Grajewskiemu w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie zakupu videokolonoskopu diagnostycznego na potrzeby 

Pracowni Endoskopii Szpitala Ogólnego im. dr Witolda Ginela w Grajewie 

- bez poprawek .  

/ głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 2/. 

 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 31 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Ogłosił wynik głosowania, a następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

  Ad7.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Procedurze przyjęcia poddał protokół z poprzedniego posiedzenia połączonych 

Komisji, który wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści 

dokumentu zarządził głosowanie imienne w sprawie jego przyjęcia.  

Komisje w głosowaniu imiennym przyjęły Protokół nr 25/21 z dnia                                         

27 stycznia 2021 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - 



bez uwag, co do treści.  

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 2./ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 32 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

Podał wynik głosowania i przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad8. 

/-Wolne wnioski i informacje. / 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej.  

W ramach wolnych wniosków i informacji głos zabrali: 

Pan Andrzej Ciechanowicz- Członek Komisji 

Powiedział, że szkoda, że Pan prezes PUK „uciekł” z dalszej części posiedzenia,                   

a chciałby zwrócić uwagę, że zima zaskoczyła służby komunalne. Dodał, że płacąc 

niemałe pieniądze z budżetu miasta za realizację tego zadania, powinniśmy również 

stawiać pewne wymagania, po czym zwrócił uwagę na pewne kwestie, które                           

w przyszłości powinny być rozwiązywane.  

I tak: 

- szerokość ośnieżania jezdni powinna obejmować odległość odśnieżania między 

krawężnikami, 

- odśnieżanie dojść do przejść dla pieszych i przejścia dla pieszych, 

- trójkąty widoczności w rejonie skrzyżowań zasłonięte przez hałdy śniegu, 

- brak koordynacji pomiędzy operatorem i osobami które pewne prace powinny 

wykonywać ręcznie. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Ad vocem odpowiedział, że przyjmuje uwagi do wiadomości i do omówienia                                 

z prezesem PUK oraz naczelnikiem Wojsławowiczem, w celu wyeliminowania tych 

nieprawidłowości w przyszłości. Na usprawiedliwienie powiedział, że w innych 

miastach sytuacja wyglądała znacznie gorzej. 

Pan Tomasz Dudziński – Dyrektor GCK  



W formie multimedialnej przedstawił zebranym prezentację z przebiegiem procesu 

rewaloryzacji zabytkowego budynku pokoszarowego (kasyno oficerskie) na 

potrzeby Grajewskiego Centrum Kultury w Grajewie. 

Ad9. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad  

W związku z wyczerpaniem wszystkich tematów objętych porządkiem obrad                           

o godz.11.50 zamknął posiedzenie, pożegnał zgromadzonych, dziękując wszystkim 

za udział.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

 

Protokołowała: Barbara Poniatowska 

 

                                              Przewodniczący Obrad 

                                                    /Przewodniczący Komisji Budżetu RM/ 

 

                                                                       Andrzej Niewiarowski 

                                           

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 


